
Referat 
 

 

 

 

Skolebestyrelses møde på Bække Skole 

Den 24.oktober kl. 17-19 

Personalerummet 

 

 

Afbud fra:  

 

Medlemmer 

Forældrevalgte: 

Ulla Bollerup Petersen - formand (Jonas 2.kl.) 
Poul Svendsen (Ingrid 1.kl., Kristine 3.kl., Johannes 6.kl) 
Lone Højer Attwell (Eden 1.kl, Owen 3. kl.) 

Bjarke Raghner (Mads 2.kl.) 

Peter Kjærhus Svendsen (Axel 7.kl. + Erik 6.kl.) 

Heidi Kolbæk Thomsen Birk (Frida 5.kl.) 

Beinta Dam Svendsen (Julie 7.kl) 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Linda Thyssen og Lisbeth Blichfeldt  

Elevrådsrepræsentanter: 

Laura og Bjørk (Viktor vikar for Laura) 

Byrådsrepræsentanter: 

Tanja Skøtt 

Sekretærer for bestyrelsen: 

Helle Jeppesen, Skoleleder  

Vivi Højer Jensen, SFO-leder (Referent) 

 

 

 

 

 

 



1. Bemærkninger til dagsorden 

Husk mødekalender fremover. 

2. Eventuelt 

Intet 

3. Orientering fra: 

a. Formanden: Formandsmøde for foreningerne i Bække d. 22.11.22. Opfordring til at bruge Bække 

kalenderen til at annoncere arrangementer som foregår på skolen. 

b. Skolens ledelse: 

- Økonomi: 2022 - Orienteret. Vikarkontoen opbrugt- tænker nu kreativt i vikardækning. Indkøbsstop. 

P.t. underskud på 1 mil..  

- Økonomi i 2023- besparelserne har byrådet vedtaget, hvilket betyder vi forventer at skulle spare 1 

mil. I 2023. 

- Børnecenter: Byggeriet er udskudt.  

c. Personalegruppen 

Intet 

d. Øvrige 

Elevrådet: Motionsdagen var der blandet tilbagemelding på. Drøftede et eventuelt elevrådskursus. 

Juleklippedag vil elevrådet gerne hjælpe til med. 

 

4. Proces omkring Børnesyn – information og debatopgaver: Bestyrelsen arbejdede individuelt og i grupper 

med deres eget børnesyn i forhold til Vejen kommunes børnesyn. 

  

5. Værdi arbejde – præsentation af tidligere proces og indspark til videre arbejde 

 

Den tidligere proces: Hvornår oplever vi at det lykkedes? Fandt de 5 vigtigste værdier ud fra personalets 

udkast.  

Nu: Hvad tænker bestyrelsen om de 5 værdier? Passer de til det kommunale børnesyn? Bestyrelsen 

arbejdede med værdierne. 

              Værdierne skal ud at leve i praksis. Værdierne skal kunne ses i visionen og principperne. 

6. Karakterer fra prøverne sommer 2022 - information 

                   Gennemsnit på 7,5. 

7. National trivselsundersøgelse – gennemgang og idégenerering 

Målingerne gennemgået. Resultaterne kan være påvirket af coronatiden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kaizentavle 
 

 

Nye forslag 
 
Hvordan får vi flere med i 
forældreråd? 
Drøftelse af Åbent Hus 
koncept 
 
 

 

  
Hvad 

 
Hvem 

 
Hvordan 

 
Hvornår 

Skoleprofil/Væ
rdi proces/PR 

Ledelsen Drøftelser I opstartsfasen 

Forældre-
inddragelse 

Alle i SB Drøftelser Løbende 

    

  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

   

 

I mål  
 
• Forretningsorden 

• Trivselspolitik 

• Princip for lejrskole 

• Sundhedspolitik – 
snus/rusmidler 

 

Prioritering 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Bruttolisten 
- ikke glemt 
 

• Skoleprofil 

• Kommunikation til 
forældre 

• Lokalsamfundet og 
samarbejdet lokalt 

• Landsbyordning 

• Skoleprofil/Værdipro
ces (køres sammen 
med børnecenter) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Møde slut – Sign.: 
 
 
 
Lisbeth Blichfeldt 
 
 
 
Linda Thyssen 
 
 
 
Lone Højer Attwell                                                                                   
 
 
 
Poul Svendsen 
 
 
 
Ulla Bollerup Petersen 
 
 
 
Bjarke Raghner                                                                                      
 
 
 
Peter Kjærhus Svendsen  
 
 
 
Heidi Kolbæk Thomsen Birk                                                                 
 
 
 
Beinta Dam Svendsen 
 
 
 
 

 

 

 

 


